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DUNAFALVA

Ha egy-két évtized múlva szóba kerül a 2020-as, vagy a 2021-es eszten-
dő, akkor mindenbizonnyal mindenkinek a koronavírus járvány fog az eszé-
be jutni. A vírus teljesen átírta az emberek életét, új szabályoknak kellett 
megfelelni, ezidáig természetesnek vett dolgokról kellett lemondani. Ennek 
ellenére több fontos fejlesztés, beruházás is történt a térségben, a Terület- 

és Településfejlesztési Operatív Programból és a Magyar Falu Programból, 
több milliárd forint értékű támogatás érkezett a településekre. Dunafalván 
is számtalan feladatot adott a községben élők számára a járvány, ennek el-
lenére ebben az évben is több területen sikerült előre lépni. A legfontosabb 
dunafalvi történéseket vettük számba.
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KÖZEL 560 MILLIÓ FORINTOS PROJEKT 
ZÁRULT LE A BEZERÉDI-DUNA-ÁGNÁL

Mintegy 599 millió forintos környezetvédelmi fejlesztés-
nek köszönhetően teljesen megújult és ismét életre 
kelt a Bezerédi-Duna-ág. A Duna-Dráva Nemzeti Park 

mintegy 2,5 évvel ezelőtt kezdte meg a munkát az érintett 
területen. Több, mint 60 ezer köbméter iszapot távolítottak 
el a mintegy 4 kilométer hosszú holtágból, amely így egész 
évben vízzel telített lehet. Korábban rendszeresen kiszáradt a 
holtág, mivel az ide érkező víz ki is folyt onnan. Eltávolították 
a mederbe bedőlt fákat, valamint a földből készült áttöltése-
ket is. A mellékág alsó torkolatánál zsilipet is építettek, me-
lyen keresztül be lehet engedni a vizet a holtágba és az ártér 
területére. Emellett őshonos fákat is telepítettek. A beruhá-
zásnak köszönhetően ismét visszatérhet ide az ártéri élővilág, 
valamint a terület valódi horgászparadicsommá is válhat.
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VÁLTOZTATÁS NÉLKÜL, SZABADON TERJESZTHETŐ.

VIRÁGOS BÁCSKA VERSENY 2021

Az első év sikerein felbuzdulva az idén is 
meghirdettük Virágos Bácska versenyün-
ket. Bízunk benne, hogy ezúttal is népsze-

rű lesz a kezdeményezésünk és sikerül virággal 
elárasztani a közösségi oldalunkat. A verseny ka-
tegóriáinak nyertesei 20 ezer forint értékben aján-
dékutalványokat nyernek Az utalványt növények, 
illetve különféle kertészeti eszközök beszerzésére 
fordíthatják. Minden beküldött fotó felkerül olda-
lunkra, ahol az olvasók lájkolás segítségével vá-
laszthatják ki a számukra leginkább tetsző kerteket. 
A három kategóriában, kategóriánként legtöbb 
like-ot összegyűjtő képek lesznek a győztesek.  

 
A kategóriák a következőek: 

1. Magán kertek  
2. Lakótelepi kertek,  
    társasházakhoz tartozó területek  
3. Virágos ablakok, erkélyek  

A képeket várjuk Facebook oldalunkon privát 
üzenetben  
(https://www.facebook.com/bacskaiharsona/) 
vagy az info@bacskaiharsona.hu e-mail címen.
  
Minden pályázó, kategóriánként egy képet  
küldjön be!  
A beérkezési határidő: 2020.06.11. Péntek 20:00. 
A szavazás lezárása: 2020.06.13. Vasárnap 20:00.   
 
A képek elküldésével egyidejűleg – a következő 
adatokat küldjék meg: • Név • Cím • Kategória • 
Elérhetőség (e-mail és  telefonszám)  

A versenyben az alábbi településekről várjuk a ké-
peket: Bácsborsód, Bácsbokod, Bácsszentgyörgy, 
Baja, Bátmonostor, Csátalja, Csávoly, Dávod, Du-
nafalva, Dusnok, Érsekcsanád, Érsekhalma, Fajsz, 
Felsőszentiván, Gara, Hercegszántó, Katymár, Ma-
daras, Mátételke, Nagybaracska, Nemesnádud-
var, Rém, Sükösd, Szeremle és Vaskút. A pályázat 
eredményeiről minden pályázót értesítünk.
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MEGÚJUL A SZEREMLÉT ÉS A DUNAFALVI 
TÖLTÉST ÖSSZEKÖTŐ ÚTSZAKASZ

INTERJÚ A TELEPÜLÉS  
POLGÁRMESTERÉVEL

A tavasz egyik csalhatatlan jele, hogy ilyenkor megjelennek az aszfaltozógépek 
és a kisebb javításokat vagy éppen nagyobb útfelújításokat végző csapat tagjai 
az utakon. Nincs ez másként az idén sem, hiszen a közlekedők tapasztalhatják, 

hogy több helyen is korlátozások, lezárások fogadják őket. Az átmeneti kellemetlensé-
get azonban hamarosan jóleső érzés válthatja fel, hiszen a jobb minőségű utak egyrészt 
biztonságosabbak, másrészt pedig a járműveink állapotára is jótékony hatással vannak. 

Kezdetüket vették a Szeremle és a Dunafalvi töltést összekötő útszakasz megújítási mun-
kálatai is. Régóta vártak már a beruházásra a térségben élők, hiszen az útburkolat az idők 
során elhasználódott és már meglehetősen rossz állapotban volt. Az említett utat a mun-
kagépek mellett a dunafalvi lakosok és a zsákfaluba tartók is rendszeresen használják.  
A beruházás keretében új buszmegállókat is kialakítanak és modernizálják a csapadék-
víz-elvezető rendszert. A projekt a Magyar Falu Program keretében közel 370 millió forin-
tos forrásból újulhat meg.

30 éve csatlakozott 
Bács-Kiskun me-
gyéhez Dunafalva. 
A kerek évforduló 
kapcsán a telepü-
lés polgármesteré-
vel, Arató Bélával 
beszélgettünk.

Polgármester Úr, ennyi év távlatából hogy látja, jó 
döntés született 30 éve?
Alapvetően kialakult minden olyan infrastruktu-
rális rendszer, ami az eredményes munkát biz-
tosítja. Kialakultak azok a kapcsolatok, azok az 
intézményrendszerek, amelyeken belül a telepü-
lés igazából szépen tud működni. Ez alapján azt 
gondolom, hogy igen, jó döntés született.

Duna-menti településről van szó, ami egyrészt 
előny is lehet, másrészt hátrány is. Ön hogy látja 
ezt Dunafalva esetében?
Dunafalva egy zsáktelepülés, ennek minden elő-
nyével és hátrányával. A megközelíthetőség és 
az itt lévő munkahelyek sok nehézséget okoznak. 
Ugyanakkor Dunafalva különleges természeti 
adottságával, kedvező fekvésével garancia le-
het arra, hogy itt egy fejlődő turizmus létesüljön. 
Van egy gyönyörű szabadstrandunk, sok turista  

látogat ide hozzánk. Most fejeződik be a mintegy 
700 millió forintos állami beruházásból megva-
lósuló kis-Duna felújítás, melynek köszönhetően 
igazi horgászparadicsom lehet a környék.
 
A koronavírus járvány idején nehéz fejlesztések-
ről kérdezni egy polgármestert. Mégis, sikerült 
elvégezni azt a munkát amit elterveztek?
A pandémia különleges helyzetet teremtett a falu 
szempontjából is. Mégis azt mondhatom, hogy 
eredményes évet zártunk. A Magyar Falu Prog-
ram keretében 44 millió forint értékben nyertünk 
pályázatot. Ez három belső út teljes felújítását 
és egy 15 milliós eszközbeszerzést tett lehetővé. 
Köszönöm a térségünk országgyűlési képviselő-
jének, Zsigó Róbertnek és a megyei közgyűlés 
alelnökének, Vedelek Norbertnek a hathatós se-
gítséget.

Legyünk pozitívak és bízzunk benne, hogy a jár-
vány már csak nagyon rövid ideig lesz jelen az éle-
tünkben. Ennek fényében milyen tervekkel, célok-
kal vág neki Dunafalva a következő időszaknak?
Mindig hittem abban, hogy célokat kell felállíta-
ni és ezeket kemény munka árán el lehet érni. 
Bízom abban, hogy a töltésen vezető 7,6 km-es 
szakasz megújulhat és kerékpáros úttal bővülhet. 
Fontos, hiszen az EuroVelo kerékpárút is ezen 
a szakaszon halad keresztül. Minden dunafal-
vai ember nagyon örül neki, hogy megújulhat a 
Szeremle tábla és a töltés közti mintegy 3 km-
es szakasz. Emellett van olyan tervünk, hogy az 
önkormányzattal szembeni B épületet egy 20-25 
férőhelyes szálláshellyé szeretnénk alakítani. En-
nek szomszédságában padig egy szép parkot fo-
gunk létrehozni. Régi probléma a járdák állapota, 
ezek közül több szakaszt is szeretnénk felújítani. 
Emellett szeretnénk az önkormányzati épülete-
ket napelemekkel ellátni.


